
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 28.05.2020, orele 14,00 

 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta ordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Căminul Cultural Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.83 
din data de 22.05.2020, la care a participat un numar de 11 consilieri locali și 
dl.Stanciu Gheorghe-delegatul sătesc . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri, astăzi având în vedere starea de alertă constatata prin H.G. 
nr.394/2020, respectand distanta minima de 1,5 m intre personae cu 
obligativitatea purtării măștii și a mănușilor de protecție, am ales să facem 
ședința de consiliul local la Căminul Cultural Cătina . 

 Doamna secretară supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, 
care se aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 
 Președinte de ședintă a fost ales domnul Coman Gheorghe. 
 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 

1.Proiect de hotărâre privind  a doua rectificare a bugetului local 
pe anul 2020- inițiator primar Radu Gheorghe 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Actului 

Constitutiv și Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Eco 
Buzău 2009” la care comuna CĂTINA este membru asociat- inițiator 
primar Radu Gheorghe 
 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 
  
 
 

1.Proiect de hotărâre privind a doua rectificare a bugetului local 
pe anul 2020  
 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare :a-ti vazut am primit ceva 
bani si trebie sa facem rectificare. 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 

 Dl. Popescu Vasile din sume din TVA Ss-a facut niste minusuri , a ramas 
9 mii lei –destinate bunurilor si serviciilor, sunt de acord cu proiectul de 
hotarare . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Actului 

Constitutiv și Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Eco 
Buzău 2009” la care comuna CĂTINA este membru asociat 
 

Dl.primar dă citire referatului de aprobare : este vorba de statutul 
ascoietiei ECO BUZAU 2009 . 



Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Primar in legatura cu pasunatul, va rog indemnatii pe oameni sa 

respecte sis a aiba grija de avutul lor ,referitor la organizare de tsani sa le 
aducem aminte de obligatiile lor ; avem bani 55 mii pentru foraje, dar vreau 
sa mergem pe 3 foraje . 

Dl. Birlodeanu Adrian : referitor la gunoaie nu am semnat actul 
additional la cei cu gunaoiele de la Cislau , la noi la societati s-a triplet pretul 
si vine odata la doua saptamani . 

Dl. Presedinte de sedinta : si eu am facut scandal , am spus ca este 
exagerat pretul de mult. 

Dl. Stanciu Gheorghe : la Zeletin nu a venit nimeni sa i-a gunoiul, 
pentru ce sa platim ? 

Dl. Birlodeanu A. eu am vazut masina de gunoi in Zeletin . 
Dl. Negoita Gheorghe avem reprezentant care circula cu masina cu 

gunoi , bin ear fii sa se i-a gunoiul selectiv . 
Dl. Presedinte de sedinta : acolo la dupal la Corbu vine si il arunca linga 

acelel tomberoane . 
Dl. Birlodeanu : acolo nu se poate amenaja acel teren sa se faca o placa 

de gunoi cu o plasacu un lacat si lasat guncoiul acolo si luat la 2 saptamani ; 
dar cei care duc gunoiul acolo il platesc ? 

Dl. Presedinte : unii da, unii nu . 
Dl. Birlodeanu Adrian : cetatenii de pe Mordana au facut un bazin de apa 

si m-au rugat sa intreb daca se mai poate trece apa din bazinul mare la ei in 
bazin . 

Dl. Primar : captarile noaste este tot la primul strat de apasi nu avem 
apa, ce au facuit oamenii acolo este o intelegere, s-a strans bani de la oamnei 
nu este treaba primariei, acolo bazinul este pe domaneiul public, dar toata 
lumea uda in nestire. 

Președinte de ședință nefiind discuți supune la vot proiectul de hotărâre, 
care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
Dl. Primar : investitia de pe Catun cu apaeste in trei etape: Catun, apoi 

a doua etapa pana la capul satului si a treia acolo sus pe Corbu, dar oamenii 
de pe Catun consuma in nestire 2000 mc s-a consumat de catre cei fara 
contuar si tot ei se vaita ca nu au apa, dar nu avem taxa la apa, nu plateste 
nimeni , la Moara enica se consuma de trei ori mai mult decat centru, de 3 ani 
de zile ne chinujim sa facem un serviciu public de apa . 

Dl. Presedinte: nu s-a vrut. 
Dl. Primar ce inters am avut ? nu am avut bani alocati pentru intocmirea 

documenatiilor pentru serviciu public de apa . 
Dl. Preda Ion : am mai spus si repet la sedintele consiliului local nu am 

mai chemat politia., scoala, este vorba de educatie , trebuia adresa trimise la 
oameni in locul felicitarilor , am dat un exemplu, stii oamenii nu inteleg, 
dumneavostra le vorbiti frumos . 

Dl președinte de ședintă declara închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
       COMAN GHEORGHE                                  DIACONU DORINA 


